
Vyhodnocení plánu EVVO za školní rok 2023/2024 

 

Ve školním roce 2023/2024 se škola zapojila do tradičních i nových aktivit, kterými rozvíjela EVVO.  

Žákovský parlament předával do tříd důležité informace, díky kterým se 

žáci mohli více zapojit do třídění odpadu, ochrany školního majetku  

i úpravy školního prostředí a zahrady. Z výtěžku vánočního jarmarku  

a kavárny zajistil podporu pro Droseru - záchrannou stanici 

handicapovaných živočichů, městský útulek pro psy a útulek pro kočky 

Bezblešek. Zástupce Drosery přišel  

do školy se svojí Agátkou - sovou 

pálenou. Představil nám činnost 

záchranné stanice, vysvětlil nám, k čemu 

slouží, o jaká zvířata se stará a jakým 

způsobem je vrací zpět do přírody. 

Dozvěděli jsme se spoustu zajímavých 

informací o sově pálené a kdo chtěl, mohl si ji pohladit. Na jaře předali 

zástupci žákovského parlamentu krmivo a pamlsky do městského 

útulku, kde si popovídali s panem Čermákem, který se o psy stará. 

Krmivo i pamlsky byly předány také do útulku pro kočky, do Bezblešku.  

 

Již tradičně se žáci 1.stupně zapojili do Velkého putování 

velryby Varyby, se kterým poznávali přírodní a kulturní 

dědictví Karlových Varů a okolí pomocí hravých úkolů. 

Tentokrát se děti vydaly za panem Bedřichem.  

Od Smetanových sadů podél řeky Teplé až po pomník 

Bedřicha Smetany. Cestou řešily spoustu zajímavých úkolů a 

objevovaly mnoho míst, domů, památek a zajímavých detailů, 

kterých by si při běžné procházce Karlovými Vary ani nevšimly. 

 

V září vyrazily sedmé třídy na Statek Bernard. Žáci si vyzkoušeli výrobu 

svíčky a ražbu mincí. Každý si odnesl vlastnoručně vyrobené výrobky.  

Ve zvířecím koutku bylo 14 dní staré oslí mládě, to bylo vítaným 

zpestřením celé akce. 

V říjnu se žákovský minipodnik 

Rodoklub zapojil do projektu  

72 hodin. Jde o 72 hodin 

dobrovolnických aktivit, které 

se letos konaly v ČR již  

po dvanácté. Cílem je pomoci 

druhým, přírodě či okolí.  



Tématem letošního ročníku byli opylovači. Rodoklubačky se tedy pustily 

do úpravy vyvýšených záhonků. Vyplely je a jeden záhonek upravily pro 

cibuloviny, které zasadily a 

které by měly dělat radost  

od brzkého jara po dobu až  

5 měsíců. Celý rok se potom  

o záhon staraly. 

 

 

V dubnu se celá škola zapojila do aktivit, týkajících se životního 

prostředí. Ke Dni Země se žáci zaměřili na úklid ve třídách, v šatnách, po celé škole i jejím okolí.  

Ve spolupráci s Magistrátem města Karlovy Vary jsme se opět zapojili do úklidové akce Ukliďme si 

město. Žáci byli aktivní, vysbíraného odpadu bylo opravdu hodně. Zaměřili se nejen na okolí školy, ale 

také na cyklostezku vedoucí do Staré Role, na okolí nedaleké mateřské školy, na park u kostela, zčásti 

jsme uklidili přilehlé 

sídliště. Třída 8.A byla 

vylosována a  

od Lázeňský lesů a 

parků získala poukaz 

k návštěvě lanového 

centra na Linhartu. 

 

V květnu se naše škola již podruhé připojila k akci Férová 

snídaně. Fairtrade je značka, kterou jsou označeny produkty, 

při jejichž výrobě bylo 

využito férových 

podmínek, tj. byl 

brán ohled na životní 

prostředí i na lidi, 

kteří se podíleli  

na výrobě daného 

produktu. Žáci, rodiče i pedagogové podpořili tuto značku 

společným snídaním fairtrade výrobků v trávě.  

 

Květen a červen patřil školním výletům, které často směřovali za poznáním přírodního a kulturního 

dědictví. Žáci byli na exkurzi na školním statku v Chebu,  

na hradě v Lokti, v Praze. Osmáci se vydali na prohlídku jedné 

z nejvýznamnějších památek svého druhu v Evropě, a to  

do Dolu Jeroným u obce Rovná. Během 30minutové prohlídky 

podzemí dolu se seznámili s úrovní hornictví v 15. a 16. 

století.  



Žáci 6.A, B se zúčastnili programu „Rande s materiály“ pod záštitou designérů. Seznámili se s novými 

materiály a technologiemi jejich zpracování. Zjistili, který je superhrdinou, má tedy specifické vlastnosti 

(např. neodymové sklo). Děti se věnovaly i design procesu, tedy jak se věci navrhují a co je vlastně 

funkční design. Všichni si mohli zopakovat nebo se dozvědět, co znamená nejen design, ale i prototyp, 

recyklace a upcyklace. 

V loňské roce proběhla s pozitivním ohlasem u 9. ročníků 

exkurze ve „Sklárně O-I v Novém Sedle“, proto jsme  

i v letošním roce tuto akci zopakovali. Akce se opět zúčastnili 

9. ročníky. Ve sklárně se vyrábí barevné obalové sklo např. 

lahve a sklenice pro nápojový a potravinářský průmysl.  

Všichni žáci se snažili během roku udržoval pořádek ve třídách, 

smysluplně třídit odpad a šetřit energiemi.  

Koordinátorka EVVO se účastnila jednání pracovní skupiny MA 21 na Magistrátu města Karlovy Vary. 

 

Vypracovala: Mgr. Štěpánka Šťastná       24.6.2024 


